
18. juni 2025 kl. 17.00-20.00 – Bækkegården 
 
Deltagere:  

Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE)  
Leni Loesch - LL (forældrerepræsentant, STE) 
Mia Nehm - MN (forældrerepræsentant, BÆK) 
Martin Balle - MB (forældrerepræsentant, BÆK) 
Lasse Andersen - LA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Rie Maarlev - RM (forældrerepræsentant, BÆK) 
Heidi Sternberg - HS (medarbejderrepræsentant, STE) 
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Mikkel Reinhold - MR (ledelsesrepræsentant, BÆK) 
Jakob Grün - JG (skoleleder) 
 

Suppleant: 
Nanja Andersen, BÆK 
Allan Kummerfeldt Rosendahl, BÆK 
Marianne Jensen, STE 
  

Inviteret:  

Afbud:   

Ordstyrer: Kim 
Referent:  

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt
. 

 Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden, 
referat og 
spisning 

17.00-17.10  

1A O+D Skolemad 17.10-17.45 Vi er så heldige, at Stengårdens udskoling har fået tildelt 
skolemad de næste tre år. 

Dette informerer vi om og drøfter hvordan vi får det bedste ud 
af denne ordning. 

Michelle informerer om udtrækningen og at Stengårdens 
udskoling er heldige at have fået stillet skolemad til rådighed 
de næste år. Vi skal give mad fra 7-9 de næste tre år. 
Formålet retter sig primært modfaciliteringen til at starte 
med.  



Når sten skal have skolemad til udskolingen de næste år, 
hvad kalder det så på? (spørgsmål stilles til bestyrelsen) Vi er 
også ude og spørge eleverne efterfølgende.  

Fokus på affald, fokus på rammerne for maden.  

Hvordan rammer vi det rigtige mad ift. Pris. Der er mange ting 
vi ikke kan vælge af enten økonomiske grunde eller af andre 
årsager. Det bliver ufravigeligt lidt vegetarisk og hvordan 
kommer vi rundt om det.  

Dem der laver maden skal gøre opmærksom på hvem de 
laver mad til.  

Der er mange muligheder, hvor kvalitet og sundhed er højnet 
ift. Det vores elever spiser lige nu.  

Maden skal være motiverende og konkurrencedygtig med 
netto.  

Der sættes fokus på om hvornår spisningen finder sted. Det 
kunne være motiverende, hvis det ikke lå i deres frikvarter.  

Det gode samarbejde med forældre også, som slipper for 
madpakkerne.  

Opmærksomhed på at det er udskolingen og at det skaber en 
udfordring at implementere, da det er noget nyt for dem og 
det ikke er noget de vokser op med.  

Opmærksomhed på udbyder og kravene som skal stilles for 
start af.  

Dialog med forældrerådet.  

2 personer fra bestyrelsen(Mie og Michelle) arbejder videre 
med Jakob og Tobias.  

2 O Nyt fra elevråd  Punktet udgår 

3 O Nyt fra 
formands-
skabet 

 

17.45-18.15 Drøftelse af ”Mobilfri Skole” – aftaler om evalueringen med 
elever.  

Aftale om indhold til ”Formandens beretning – sommerbrev” 

Der stilles spørgsmålstegn til kunne der laves en 
prøvehandling hvor eleverne har telefoner i fx et halvt år?  

Det ville være et stort skridt tilbage, hvis vi begynder at tage 
mobilen tilbage til skoletimerne.  

Medarbejderne kunne godt få nogle af de samme retninger. 
Så det ikke virker unfair.  



Vi kan godt give elever ansvar uden at give dem mobilen. 
Generelt mener bestyrelsen at mobilen skal forblive ude af 
skolen, men hvordan arbejder vi med det på en bedre måde, 
hvor vi sikre at vi lytter.  

Hvor ligger ansvaret? Starter hos Skolen og skolebestyrelsen 
orienteres efter sommer.  

4 D Næste år 18.15-18.50 
+ 19.00-
19.20 

Konstituering efter sommerferien – Michelle afslutter sin 
periode i bestyrelsen, og Susanne er trådt ud. 

Planlægning af høringssvar 

Til årshjulet næste år skal der tages stilling til om der skal 
fastlægges principper eller om vurderingen skal være op til 
skolelederen ift. Principper for fordeling af alever.  

Opstart på etablering af årshjul til kommende år 

Information om datoerne for møderne i 2025/2026 

Susanne og Martin frafalder.  

Heidi afslutter sin periode. Jakob siger tak for mange års 
bestyrelsesarbejde. 

Alan ønsker at blive aktivt bestyrelsesmedlem, men tilføjer at 
der ligesom i år, vil være dage hvor han ikke kan deltage.    

Ønske om punkt omkring vold i skolen blandt elever.  

5  Pause 18.50- 19.00 Pause og afrydning 

6 O Nyt fra 
Ledelsen 

19.20-19.35 Status på fagfordeling – herunder kommende ansættelser og 
skemagodkendelse 

Indskoling fortsat bånd på bæk 

Mellemtrinnet begynder med bånd om fredagen.  

Skoledagen er forkortet i indskolingen og i mellemtrinnet.  

Udskolingen på begge matrikler får flere valgfag og onsdagen 
er dansk og matematik frit, da det er om onsdagen at 
udskolingen kan indgå i junior gæstelærer. 

Indskolingen på Sten stadigvæk fokus på skovskole.  

Positiv tilbagemelding på læreroversigt som er sendt ud.  

Påbud på BÆK 

Jakob fortæller omkring påbud, hvad man skal gøre som 
voksen og hvilke principper vi skal fortsætte. Derudover skal 



vi levere kurser og have fokus på skolens vikarer i denne 
proces.  

ALT-undersøgelse. 

Jakob fortæller omkring undersøgelse. Generelt ser det godt 
ud medarbejderne er generelt tilfredse med deres 
arbejdsplads og deres leder. Det er stadig et 
opmærksomhedspunkt at være den nærværende leder.  

7 O Nyt fra 
medarbejderne 

19.35-19.45 Gode eksamens situationer på begge matrikler. Rigtig mange 
elever har overrasket positivt og det har generelt været en god 
og respektfuld periode.  

 

8 D+G Booking af 
forældremøder 

19.45-19.55 Ønske om at så snart datoerne er i hus kommer de ud til 
skolebestyrelsen, så vi sikre bedst mulighed for deltagelse.  

9 G  Evt. og Referat 
afslutning 

19.55-20.00  

     

 

 

 

 

 

 

 

 


